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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!
Milyen nagyságrendű uniós fejlesztési forrást használ fel Magyarország a 2006-ig tartó
költségvetési ciklusban?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Baráth Etele európai ügyekért felelős tárca nélküli miniszter úr részére . A kérdésre a választ
írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2007-2013-as pénzügyi perspektíva vitájának egyik központi kérdése, hogy a tagországok a
saját GDP-hez képest maximum hány százalék uniós forrást használhatnak fel . A luxemburgi
elnökség javaslata szerint a tagországok fejlettségi szintjük függvényében differenciáltan
részesülhetnek az uniós felzárkózási forrásokból. Magyarország számára ez a javaslat a
jelenlegi állás szerint a GDP 3,7%-ónak megfelelő összegű támogatást jelent . Az új
tagországok többsége, ragaszkodik a korábbi 4 százalékos határ megtartásához. Magyarország
számára az uniós források felhasználása a szűkös pénzügyi lehetőségek miatt kiemelt
fontossággal bír, ezért fontos a következő kérdések megválaszolása:

- Magyarország a GDP-jéhez képest hány százalék kohéziós támogatást használt fel
első uniós évünk során?

- Magyarország a GDP-jéhez képest hány százalék kohéziós támogatást használ fel
a jelenlegi 2006-ig tartó költségvetési ciklusban?
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